
深圳工业冷水塔冷却塔凉水塔

产品名称 深圳工业冷水塔冷却塔凉水塔

公司名称 深圳市文惠同利机械设备有限公司

价格 2180.00/台

规格参数 功率:1.5KW
型号:10T
外形尺寸:1100*1260*960MM

公司地址 广东省深圳市光明新区田寮第五工业区18栋

联系电话 0755-66803931 13632618161

产品详情

特点

▲ 文惠同利水塔采用优质pvc胶片，其蜂巢式扇文大大增强冷热交换能力，并可抵受高温达70℃，保证

水塔散热效能达至最佳水准，同时备有绿色及耐高温胶片供选用。 ▲ 风扇选用轴流式风扇，采用高级

塑料或铝合金制造，每套风扇离厂前均经过专业人员严格定位及平衡测试;由原厂采用厚身钢材制造，经

国际标准热漫镀锌防锈处理，同时也可提供不锈钢配件。 ▲ 文惠牌水塔外壳：均为防酸抗碱侵蚀之高

级玻璃纤维，所有吸管及喷水设备采用高级塑料。不用加润滑剂。保证耐用。

▲ 文惠牌水塔以黄色为主(如需其他颜色需预定)

▲ huishui tower is made of high quality pvc film, the honeycomb fan wen greatly enha

nce the heat transfer ability, and can be on the high temperature of 70 ℃, the guarant

ee water tower cooling performance to the best level, with green and high temperature res

istant film for use at the same time.  ▲ choose axial flow fan fan, adopts advanced pla

stic or aluminum alloy manufacture, every fan from factory before all through strict localiza

tion and balance testing professionals; by the original factory is made of thick steel manuf

acturing, after the international standard hot galvanized anti-

rust treatment, at the same time can provide stainless steel fittings.  ▲ wen hui card wat

er tower shell: are all senior against corrosion of acid alkali resistant glass fiber, all adopt

s advanced plastic straws and spray equipment. don't have to add lubricant. ensure durabilit

y.  ▲ wen hui brand water tower is given priority to with yellow (should be other col



ors should be scheduled)
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